



CIK-FIA Asia-Pacific KF3 Championship  
Coloane-Macau (MAC) - 09-12.12.2010

## CONCLUSION AT MACAU

Host of the maiden Karting World Championship held on the Asian continent fourteen months ago, the circuit of Macau-Coloane will be visited again by a large number of international Karting protagonists on 11 and 12 December 2010.

In addition to staging within the framework of the Macau International Grand Prix the race which will be the last official appearance of Super KF karts in competition (before they are transformed into KF1s as from 2011), Macau will also organise the CIK-FIA Asia-Pacific KF3 Championship. There will mostly be an Asian participation in this championship which will in particular oppose Drivers who already competed in 2010 in the new CIK-FIA Academy Trophy, like the Chinese Kang Ling, the Hong Kong Driver Jacky Chan and the Macau Driver Wing Chung Chang. The Europeans present at this gateway to China will be Matthew Graham, Luca Corberi and Alessio Piccini, the son of the four-time Formula C World Champion (former appellation of the current KZ1, a 125cc gearbox kart category).

As for the Macau International Grand Prix, it will gather the upper crust of European Karting professionals as the three major Manufacturers Birel, CRG and Tony Kart have decided to make the trip and enter their official Drivers. The programme of the meeting will be completed by the last round of the Asian Zone Karting Open Championship (AKOC).

\* \* \* \* \*

## CONCLUSION À MACAU

Hôte, il y a quatorze mois, du tout premier Championnat du Monde de Karting disputé sur le continent asiatique, le circuit de Macau-Coloane retrouve un bon nombre d'acteurs internationaux du Karting ces 11 et 12 décembre 2010.

En plus d'accueillir dans le cadre du Macau International Grand Prix la course qui sera la dernière apparition officielle des Super KF en compétition (avant leur transformation en KF1 dès 2011), Macau recevra aussi le Championnat d'Asie-Pacifique CIK-FIA de KF3. La participation à ce championnat sera majoritairement asiatique et verra entre autres s'affronter des Pilotes qui ont disputé en 2010 le nouveau Trophée Académie de la CIK-FIA, comme le Chinois Kang Ling, le Pilote de Hong Kong Jacky Chan et le Pilote de Macau Wing Chung Chang. Les Européens présents aux portes de la Chine seront Matthew Graham, Luca Corberi et Alessio Piccini, le fils du quadruple Champion du Monde de Formule C (l'ancienne appellation de l'actuelle KZ1, catégorie des karts 125 à boîte de vitesses).

Le Macau International Grand Prix, pour sa part, réunira le gratin du Karting professionnel européen, les trois grands Constructeurs que sont Birel, CRG et Tony Kart ayant décidé de faire le déplacement et d'y engager leurs Pilotes officiels. Le programme de la manifestation sera complété par le dernier round du Championnat Open de Karting de la Zone Asie (AKOC).

*For Media Information Purposes - No Regulatory Value*

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site:  
[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration: 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland  
Tel.: +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - E-mail: [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)